
Na svoji prvi letošnji seji je lavršni
odbor adravsfcvene skupnostl med drugim
obravnaval tudi problematiko financiranja
audiologopedske dejavnosti v Centru za
rehabilitacijo sluha in govora. Zaradi ne-
urejenih razmer na tem področtfu Je fzva-
jalec utrpel iagubo, Id je nastala zaradi
neustrezne dosedanje ocenitve faktorja i&
računa cene za opravljanje tovrstne dejav-
nostl. Predstavniki Centra so imell na
pobudo temelje adravstvene skupnosti že
pred Časom razgovor s predst&vniki sfcro-
kovnitt služb Reglonalne scbravstvene skup-
nosti, tako o problematiki financiranja
audiologopedske dejavnosti kot tudi o
oprostltvl prispevkov Iz bnito osebnih
dohodkov in inveslicljah. Izvrfini odbor je
na podlag* tega sprejei sklep, da se kom-
pleksna obrasioMivv predloži na pribod-
njo sejo ievršnega odbora temeljne skup-
nosfci in nato Izvr&nemu odboru Regio-
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naine adravstvene skupnostl v usklajeva-
nju in dokončno raare&ltev.

Clani usvrSnega odbora so pozibtvno
ocenili pristop delavcev Cent-ra za rehabi-
UtacLjo slitha ln govora ea reSttev njihovih
problemov, saj ao si bili enotnd v tem, da
je le preko temeljne skupnostl možno na
samoupraven način reševati problematitoo
in interese iavajalcev in uporabnikov.

Izvršni odbor Je prav tafco »bravnaval

samoupravni sporaaum o na6icu oblikova-
nja, delu in pristojnoeti sfcupščine skup-
nosti in njenih organov sa izvedbo samo-
prispevka II tn Lsvolitev dveii delegatov
za skupščino omenjene skupnosfci.

Na področju iHvajanja programa samo-
prispevka II — adravstvena postaja in
lekarna na Cmučah ter vključevanja skup-
noati T proces izgradnje objektov, Je
tevršrU odtoor predlaga) skup&eini kandl-

data za namestmka pretlsednika gradbe-
nega odbora.

Izvr&ni odbar jo prav tako obxavnavai
intctativo delegacfje stanSev v svetu W O
Mladi rod za bolj ucinkovito spreraljanje
zdravstsrenega stanja pre&šolskih otrok,
vključenih v orgariizirano pr&dSoisko vzfjo-
jo in vanstvo, Kljub temu, da srednje-
roCni program zdravstvene akupnosta ne
predvideva kadrovske okrepitve (adrAvni-
ka-pedlatra), se je iavrSni odbor striiijaJ
s predlogom staršev cunMijen^a W O . Za-
radi dejans&h potreb, prav tako pa tucti
akrajšanja fiakaJne dobe, je IO ^>rejel
sltlep, da se pr&dhodno sestanejo predstav-
niki Regi<wialne adravstveae »kupnosti, ZD
Lju4>l/ana — enota Bežiffrad, IO sfciipno
sti otroškega varstva in adravstvene s4cup-
nostl ter proufiijo možnost« režitve tega
prabl«na. O tej problemafciici bo sprego-
vorila tucM staipšiiiiia adravstvene skup-
nosti.


